

8D TAIWAN "SO GOOD"



Exclusive stay !

5* Sun Moon Lake Fleur de Chine Hot Spring Hotel

The bright and tranquil space blends into the rich and varied scenery of Sun Moon Lake, and this vivid beautiful painting can be seen in every corner of the hotel. Each room is carefully designed with a natural hot spring bath, allowing you to relax at your own privacy.

Special Hotel Arrangement :

- ◆ 5* Taipei Palais de Chine (Classic European Design)
- ◆ 4* Jiaoxi Hot Spring Hotel, Relax & enjoy hotprings

TOUR HIGHLIGHT

- ◆ Experience the Island Star Dream-Disney-themed train
- ◆ Spree Shopping at Mitsui LaLaport Shopping Park + the first large-scale LED sky bridge & 360-degree LED screen
- ◆ Hualian IG spot "Cargo Container" STARBUCKS (Free NT150 drink voucher)
- ◆ Xiangshan Bald Cypress Trail (Beautiful Autumn sight)
- ◆ Taiwan's most beautiful bay: Crescent Bay
- ◆ Taiwan's most beautiful station "Duoliang Station"
- ◆ Release Sky lanterns in Shifen Old Street for blessings



Speciality Cuisine

- ❖ Thao Aboriginal Cuisine, Amis Aboriginal Cuisine
- ❖ Famed Chishang Rice Bento
- ❖ Taiwan Railway Bento
- ❖ Specialty Cuisine in Hotel



Island Star Dream: Disney-themed train

Combined with the theme of the 2023 Disney Centennial Celebration, creating Taiwan's first Disney-themed island-circuit train with 10 popular Disney characters. Each car has a different theme with surprises everywhere! There are entertainment facilities, comfortable and spacious seat design, creating the most fun and fun sightseeing train in Taiwan

Zhongshe Flower Sea

A large-scale "tourist garden farm" that combines leisure, sightseeing, and entertainment experiences. Many different varieties of flowers are planted in the park, such as tulips, Purple sage, red roses, lilies, sunflowers, roses, etc., so there are different flowers to enjoy 12 months a year.

Mr Brown Avenue

A small country avenue in Chihshang Township of Taitung County becomes widely popular due to a commercial of Mr. Brown Coffee. It is called a "green road of paradise." It has vast green rice fields without a wire pole along the roadside. You can truly feel how borderless it is. The avenue has good views for photograph and can bring your mind away from the hustle.

Mitsui LaLaport Shopping Park

An area of more than 20,000 sqm house more than 250 brands. It is a fashionable mall that gathers many Japanese store brands, gourmet restaurants, and entertainment facilities. LaLaport mainly provides popular products of the season. The "sky bridge" that connects 2 buildings has Taiwan's first 4K resolution screen in the ceiling above the sky bridge with a large LED screen..

Crescent Bay

Beautiful arc-shaped bay, clean blue water, black stone, lush green mountains and the endless blue Pacific Ocean. Known as the Crescent Bay, the beach is covered with round and smooth pebbles. The scenery of the 21-kilometer journey is popular for cyclists to enjoy a scenic ride. The sunrise scenery is comparable to Alishan.

Day	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	HOTEL OR SIMILAR CLASS
1			→	4* Taipei Beitou Aloft
2	In hotel	Own Expense @ MITSUI LaLaport	Own Expense@ Fengjia Night Market	4* Taichung Beacon, In One City Inn, Reve Hotel
3	In hotel	Thao Aboriginal Cuisine	Specialty Cuisine @ hotel	EXCLUSIVE ! 5* Fleur de Chine www.fleurdechinehotel.com/tw
4	In hotel	Taiwanese Cuisine	Own Expense@ Kaoshiung Night market	4* Kaohsiung Just Sleep, Airline Inn
5	In hotel	Famed Chishang Rice Bento	Own Expense@ DongDaMeng Night Market	4* Hualien Liga Hotel
6	In hotel	Amis Aboriginal Cuisine	Taiwan Railway Bento	4* Jiaoxi Just Sleep, PIN Hotspring Hotel
7	In hotel	Xiaolong Bao Cuisine	Own Expense @ Ningxia night Market	EXCLUSIVE ! 5* Taipei Sheraton, Palais de Chine, Banqiao Hilton, Hotel Metropolitan Premier Taipei, Grand Hyatt Taipei
8	In hotel	→		



Day 01: Singapore → Taoyuan Airport – Free & Easy

Day 02: Zhongshe Flower Sea - Mitsui LaLaport Shopping Park+ First large-scale LED sky bridge & 360-degree LED screen – Rainbow Village - Fengjia Night Market

Day 03: Nantou – Xiangshan Bald Cypress Trail (Autumn Bald Cypress from Mid Nov-Jan) – Sun Moon Lake Boat Tour – Wenwu Temple – **Exclusive stay** : Top 5 Sun Moon Lake Fleur de Chine Hotel - Free & Easy to explore hotel & enjoy the facilities (outdoor hotspring need to bring own swimwear & swimming cap)

Day 04: Nantou - Kaohsiung – Pearl Cultivation Farm - Weiwu Mimi Village (IG Hotspot, world-class artist creation and painting community) – Pier 2 Art Center – Liuhe Night Market

Day 05: Kaohsiung – via South Link Highway – The most beautiful station "Duoliang Station" (overlooking the Pacific Ocean with a beautiful view) – Taitung Mr Brown Avenue – Hualien IG Hotspot "Cargo Container Starbucks" (Free NT150 drink voucher) – Dongdaemun Night Market

Day 06: Crescent Bay - Aboriginal Specialty Center – Jinsanjiao Shopping District - Experience the Island Star Dream theme train to Jiaoxi (free to go to the DIY experience car, photo area, and bar car, and provide unlimited drinks service)

Day 07: Jiaoxi – via Snow Mountain Tunnel - Shifen Old Street + Release Sky Lanterns (6 per lantern) - Chiang Kai-Shek Shilin Residence Garden (the back garden of Taipei with themed flower displays throughout the year) - Tianlu Exhibition Hall – Pineapple Tart Pastry Shop – Ningxia Night Market

Day 08: Free & Easy – Taoyuan Airport → Singapore

Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

8天 台湾 ‘太棒了’



独家入住5* 日月潭云品温泉酒店

日月潭的云品温泉酒店，明亮恬静的空间融入日月潭丰富多变的景致，每个角落都能一览这幅生动的自然画作，美不胜收。酒店精心规划每房设有天然温池，让您自在地享受专属的放松时刻。

精心挑选酒店系列：-

- ◆ 5* 台北君品酒店（欧式的贵族古典设计）
- ◆ 4* 礁溪温泉酒店，享受温泉放松心情。

行程特点

- ◆ 体验环岛之星梦想号—迪士尼主题列车
- ◆ 疯狂购物在三井 LaLaport Shopping Park+ 首创大型LED天幕空桥 & 360度柱形LED萤幕
- ◆ 花连打卡点“货柜星巴克”每人送NT150饮料一杯
- ◆ 秋季赏松秘境 - 向山落羽松步道
- ◆ 台湾绝美海湾：月牙湾
- ◆ 台湾最美丽的车站“多良车站”
- ◆ 十分老街放天灯祈福



特色美食

- ❖ 邵族风味，阿美风味料理
- ❖ 著名台东池上饭包
- ❖ 体验台湾火车便当
- ❖ 酒店特色餐



环岛之星梦想号—迪士尼主题列车

结合2023迪士尼百年庆典为主题，打造全台首辆迪士尼主题环岛列车，集结10款迪士尼热门角色，每一节车厢都是不同主题，就像搭上探险列车，处处是惊喜！丰富多元的娱乐设施，舒适宽敞的位席设计，打造全台最欢乐好玩的观光列车。



中社花海

是兼具体验休闲、观光、娱乐的大型「观光花园农场」。园区内种植了如郁金香、鼠尾草、一串红、百合、向日葵、玫瑰等许多不同品种的花卉，因此一年12个月都有不同的花海可欣赏，另外也有超多的布景可拍照。



池上伯朗大道

在台东池上乡的田间道路上，两旁是随风摇曳的稻浪，因拍摄伯朗咖啡的广告而大受欢迎，被称为「伯朗大道」。而在伯朗大道的中间，有一条蜿蜒曲折的小路，是金城武曾来这儿骑单车拍摄广告的地方，两边一望无际的绿色稻田随风摇曳，被荣称为是一条「翠绿的天堂之路」。



三井 LaLaport Shopping Park

店铺占地超过2万坪，且有超过250个品牌进驻，是集结众多日本店铺品牌、美食餐厅、娱乐设施的时尚购物中心。LaLaport以提供原价商品为主，能购买到更多当季人气商品，最特别的是衔接南北两馆间移动的「天幕空桥」，2楼天幕空桥上方天花板内嵌设置台湾首创4K解像度的大型LED萤幕。



月牙湾

优美的弧形海湾，海水洁净湛蓝，黑石晶莹剔透，青山苍郁，公路绵延，一望无际的蔚蓝太平洋。有月牙湾称号，海滩遍布著圆润光滑的鹅卵石，叠叠乐祈求好运，长达21公里旅程风光适合单车族慢活，日出景致可媲美阿里山。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店或同级
1			→	4* 台北北投雅乐轩
2	酒店内	自费@三井LaLaport	自费@逢甲夜市	台中 4* 碧根, 文华道, 威汀城市酒店
3	酒店内	邵族风味料理	酒店特色餐	独家! 5*日月潭云雲品温泉酒店 www.fleurdechinehotel.com/tw
4	酒店内	台式料理	自费@高雄夜市	4 *高雄捷丝旅, 头等舱
5	酒店内	台东池上饭包	自费@東大门夜市	4* 花莲丽格大饭店
6	酒店内	阿美风味料理	火车便当	4* 礁溪捷丝旅、品文旅温泉酒店
7	酒店内	小笼包特色餐	自费@宁夏夜市	独家! 5* 台北喜来登、君品、板桥希尔顿、JR东日本、君悦酒店
8	酒店内	→		



第一天: 新加坡 → 桃园机场 - 自由活动

第二天: 中社花海 - 三井 LaLaport Shopping Park+首创大型LED天幕空桥 & 360度柱形LED萤幕 - 彩虹眷村 - 逢甲夜市

第三天: 南投 - 向山落羽松步道 (秋季赏落羽松11月中-1月中) - 日月潭乘船游湖 - 文武庙 - 独家带您入住日月潭 Top 5 * 日月潭云品温泉酒店 - 自由用酒店内设施 (户外温泉需自备泳衣泳帽)

第四天: 南投 - 高雄 - 珍珠养殖示范场 - 卫武迷迷村 (IG打卡景点世界级艺术家创作彩绘社区) - 驳二码头 - 六合夜市

第五天: 高雄 - 途径南迴公路 - 最美丽的车站“多良车站”(远眺太平洋 一线美景) - 台东池上伯朗大道 - 花莲IG打卡点“货柜星巴克”每人赠送NT150饮料 - 花莲东大门夜市

第六天: 月牙湾 - 山地特产中心 - 金三角商圈 - 体验环岛之星梦想号主题火车前往礁溪 *可自由前往DIY体验车厢、拍照区、吧台车厢, 提供各式饮品无限畅饮服务 - 入住礁溪温泉酒店 (户外温泉需自备泳衣泳帽)

第七天: 礁溪 - 途径雪山隧道 - 十分老街放天灯祈福(6人一组) - 士林官邸花园 (台北后花园, 一年四季都有主题花卉展) - 天禄展示馆 - 凤梨酥饼家 - 宁夏夜市

第八天: 自由活动 - 桃园机场 → 新加坡

备注:

- 1、在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2、团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3、红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4、酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
- 5、中英文行程如有差异, 以中文版为准。
- 6、房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7、团体全程将以华语讲解。

Updated: 17Jul24_TWN8SG_LHN



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg